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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 8. oktober 2012 stil-
let følgende spørgsmål nr. 23 (Alm. del) til ministeren for sundhed og forebyg-
gelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina 
Adsbøl (DF).

Spørgsmål nr. 23:
’’Er det ministerens vurdering at de private høreklinikker, som havde store un-
derskud i 2011, har gode muligheder for at sænke priserne i 2013?”

Svar:
Der er opnået store besparelser på offentligt indkøbte høreapparater de sene-
ste år, hvilket også bør give grundlag for lavere indkøbspriser i privat regi. 

Jeg vil i øvrigt løbende følge ordningen nøje, og regeringen lægger op til at
evaluere den nye model for tilskud til høreapparatbehandling 2 år efter den fo-
reslåede ikrafttrædelse af lovforslaget.

Med venlig hilsen

Astrid Krag      /      Tue Schou Pedersen
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